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Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

llelten

Tiszteli Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m

vezetőjéhez

',Miniszter úr hazudott a GMO-mentességgel kapcsolatban? "

címmel.

A benyújtottkérdésemreaválasztírásban várom „

Tisztelt Miniszter Úr !

Azt hiszem eljött az ideje, hogy véglegesen is szint valljon Ön és a Kormány a TTIP

tárgyalások egyik legérzékenyebb pontjáról, a génmódosított szervezetek magyarország i

engedélyezésérő l . Mint köztudott, a Kormány kommuríikáeiójában folyamatosan hangoztatja,

hogy hazánk GMO-mentességét az Alaptörvény garantálja és nem engedik, hogy szennyezett

élelmiszerek árasszák el a hazai piacokat . Ezzel pont ellentétes az a viselkedés, melyet a

kormánypárti és baloldali politikusok Brüsszelben, a tárgyalások kapcsán mutatnak, hisze n

folyamatosan, kis lépésekben haladva támogatják az Egyesült Államok azon törekvését ,

amellyel nyilvánvalóan gazdasági okokból, egészségügyileg – és gazdaságilag is – ilyen

veszélyes helyzetbe hozzák a magyar és az európai társadalmakat .

Nyilvánvaló az is, hogy egy esetleges Alaptörvény módosítás is simán átmenne a

parlamenten, hiszen a baloldali pártok – valamilyen érdekes elgondolás vagy támogatói kör

kapcsán , soha nem zárkóztak el nyíltan a génmódosított termékek elő l . így a szükséges

kétharmad is rendelkezésre áll . Ezek után hogyan is bízhatna a magyar társadalom és a Jobbik

Magyarországért Mozgalom a kormánypárti ígéretekben? !

Magyar Zoltán
országgyűlési képviselő

írásbeli kérdés



hogy mi támasztja alá leginkább aggályainkat? Nemrégiben Orbán Viktor Miniszterelnö k

részt vett a Corvinus Egyetem egyik rendezvényén, melyen a budapesti amerika i

nagykövetasszony is jelen volt. Itt Colleen Bell már úgy fogalmazott : „Az Egyesül/ Államok

nagyra értékeli, hogy a magyar kormány nyíltan az egwzmény mellé 'állt .” Utalva a TTI P

tárgyalások támogatására. Újabb bizonyíték arra, amit Orbán Viktor kisebb tömeg el őtt. de

nagy titokban már kijelentett – ahogyan az a wikileaks-dokumentumokból kiderült -- „Ne az

figyel/ék, amit mondok, hanem amit csinálok .” Újabb bukta a kommunikációban, hogy

Miniszter Úr a napokban az Egyesült Államokban találkozott amerikai kollégájának

helyettesével, Miehael Scuse-val, akinek – az MTI tudósítása szerint – egyértelm űvé tette

hazánk GMO-mentességét, amit az államok képvisel ője meglehetősen nyitottan és

elfogadottan kezelt, bár ez a kijelentés őt is meglepte. Ez idáig még szép és jó . Azonban a

Magyar Nemzet birtokába jutott egy emlékeztet ő összefoglaló a találkozóról, amelybő l, mint

kiderül : „az amerikaiak -,, egyáltalán nem váratlanul - továbbra is ütik a vasat a GMO

kapcsán, mostanában éppen a fent említett szabad kereskedelmi megállapodásra, a

transzatlanti kereskedelmi és befektetési partnerségre (MP) hivatkozva. A magyar miniszter

pedig lazán belement az „ alkuba” , már ami a 7771' sikerének egyik zálogaként az EU és így

Magyarország GMO-sorornpója jelengedésének esetleges lehet őséget illeti. Volt persze

Fazekas Sándornak ehhez egy segítője is: az a Szemerkényi Réka, aki Orbán Viktor

állítólagos bizalmasa, nem mellesleg éppen Magyarország washingtoni nagykövete . " – írja a

Magyar Nemzet június 17-i számában . Hogy is van ez akkor Miniszter Úr? Mit m űvel maga

az emberek háta mögött? Pénzért mérgezi meg őket? Igen, Ön! Hiszen hogyan is fordulhatna

elő az Ön tudta nélkül, hogy a Magyarországra érkező szója szállítmányok 90%-a GMO-s

termék, melynek többségét takarmányként kerül a haszonállatok szerveretébe, így a z

emberébe is. Legalábbis ezt állítja a dokumentum szerint Michael Scuse . Erre Szemerkény i

Réka, Magyarország washingtoni nagykövete a következőt jegyezte meg : „A GMO-val

kapcsolatban kutatásokra van szükség, ehhez idő kell, de ez mind politikai, mind üzlet i

szempontból jelent ős lehetőség. . .” A jelentésbő l szintén kiderül, mit mondott Ön valójában ,

már a színfalak mögött : „Egyetértettem, ezt mi is szeretnénk, ezért kértem amerikai GMO -

vetőmagmintákat tanulmányozás céljából. . . jeleztem, hogy kutatóink be fogták adn i

igényeiket, később jelezzük, hogy mire van szükségünk .” Kibújt a szög a zsákból Miniszter

Úr!

Eközben lázár János a legutóbbi kormányinfón kijelenti, hogy a magyarországi multik egy

részének ideje lenne odébbállnia, helyre állítani a Mdolgozóipar, azt magyar kézbe adni é s

nem idezúdítani Európa szemetét . Úgy látszik jelen pillanatban csak a szemét keletkezési

helye van változóban, a célterülete és a min ősége tovább is változatlan .



Mindezek alapján kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy mi az igazság a GMO-t i s

érintő TTIP tárgyalásokat illetően? Igazak-e a dokumentumokban leírtak, valóban ezek

hangoztak-e el a zárt megbeszélésen? Amennyiben igen, úgy mikor kíván bocsánato t

kérni a lakosságtól és a gazdáktól az ellenük elkövetett árulás végett ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . június 28 .

Tisztelettel :

agyar Zoltán
Jobbik
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